
OZ6HR, EDR Horsens Afdeling 

 

Side 1 af 2 

Referat Hos Klubben 

Aktivitetsudvalgsmøde 
Tilstede OZ3VB Viggo, OZ1MPE Mads, 

OZ1QZ John, OZ0ABK Arne Bo, 

Anette Olesen, OZ1GRL Arne, OZ4FD 

Flemming, OZ1JS Jørgen, OZ5WT 

Bent, OZ7P Per, OZ7SB Søren, 

OZ1HPE Arne, OZ5ZI Finni 

11.04.2016 
Fraværende 

 

Referent 

OZ5AGK Flemming, OZ2HSK Helge, 

Martin Lund 

OZ1MPE Mads 
 

 

Årsplan 

Aktivitet Beslutning Tovholder/ansvarlig 

Sommerferieåbent for alle Besluttes næste gang 

 

 

Aktivitetstest Første søndag hver måned, på nær 

september og januar. 

 

Field-Day Sættes ind i programmet. 1. 

weekend i september HF/juli 

VHF. 

 

Arduino-projekt Første mandag i hvert måned  

Forty-9’er projekt Første mandag i september og de 

efterfølgende 4 mandage i alt. 

OZ1QZ er tovholder 

Eftermiddagsåbent Senere. OZ1QZ snakker med dem, der 

plejer at møde op 

Besøg på Hønsehuset i Stjær, 

OZ5E 

Klubaften i august OZ1QZ 

Loop-antenne Lørdag 20. august. 

Skal annonceres i OZ mv. 

OZ1JS 

Rævejagt Mandag, udlægning af ræve kan 

gå på skift. 

Hvem vil være tovholder? 

Contester Ud over field-day, evt. Flora-

Fauna. 

Evt. invitere nabo-klubber. 

OZ7P er contest-manager 

Flora Fauna Interessegruppe nedsættes. OZ7P 

Besøg ved OZ8FQ Torsdag i september OZ5WT kontakter 

Log-programmer Workshop om E-QSL og LOTW. 

Torsdag aften i oktober eller 

november. 

OZ1QZ kontakter OZ0J 

Besøg på Birger Holms Radio Har ikke tid i år.  

Har vi forslag til specifikke 

Arduino-projekter? 

  

APRS digipeater Kan den sættes op ved OZ6HR? 

Kræver strøm og antenne (i 

taghøjde). 

OZ7SB og OZ2OE beskriver 

projektet, hvorefter det tages op i 

bestyrelsen. 

Digi-modes  OZ1QZ kontakter OZ4VW 

Teknisk museum, Helge Skeltved Torsdag i forår 2017 OZ1QZ 

Besøg på Lundum Bryggeri Max 15 pr. rundvisning, evt. to 

hold: April-maj 2017 

OZ1QZ 

MCHF, 10 W transceiver Aften med intro OZ1QZ 
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Formandsmøde 

OZ1QZ holder på onsdag 13/4-2016 møde med formændene i Silkeborg, Skanderborg og Fredericia med 

henblik på tættere samarbejde. 

 

Internet-forbindelse 

OZ1MPE har snakket med EnergiMidt omkring fiber-bredbånd. De kan formentlig godt levere til os. De 

vender tilbage med løsning, da der er tvivl, om det er en privat- eller erhvervs-løsning, som vi skal have. 

Beslutning tages hurtigt af bestyrelsen efter afklaring. 

OZ1QZ tager fat i kommunen (evt. ungdomsskolen) ang. tilladelse til at grave det ind. 

 

Licenskursus 

Sluttet for i år. OZ7PBI og OZ2COE har fået B-licens. 

 

Næste aktivitetsudvalgsmøde 

Mandag 9/5-2016 kl. 19.00 i klubben sammen med bestyrelsesmøde. 


